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ZAPISNIK 
S 32.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

32. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 27. svibnja 2022. (petak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Informacija sa sastanka s Odjelom za urbanizam , a vezano za spomen obilježja 
2. Informacija s održanog sastanka u Rijekaplusu 
3. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o 
održanom sastanku koji se održao 26. svibnja 2022. godine u Odjelu za urbanizam , na temu 
izmjene UPU Brašćine-Pulac, izmjene plana prioriteta MO, spomen obilježje. 
Na sastanku se raspravljalo o preraspodjeli sredstava za 2022. godinu te dogovoreno je da će 
Odjel za urbanizam unutar mjesec dana pokušati dogovoriti sastanak s Odjelom za komunalni 
sustav odnosno s gospodinom Vitas Željkom i pročelnicom Majom Malnar 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informacije na znanje.  
 
AD.2 
Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o 
održanom sastanku s predstavnicima Rijekaplusa a na temu prenamjene sredstava u iznosu od 
566.000,00 kn, te prijedlog da se uvrste 

- Postavljanje ležećeg policajca u Ulici Kvarnerska 
- Postavljanje hupsera u Ulici Drenovski put 
- Rasprava o ležećim policajcima u Lukovićima 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno usvaja prijedloge malih komunalnih akcija  
 
AD.3 
Vijećnik Ivica Vukić predlaže da se proslijedi dopis nadležnim službama za orezivanje granja na 
izlazu iz Ulice Internacionalnih brigada, također i da se oreže granje od Streljanje prema Pulcu 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena  
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

  

 

 


